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Zagreb,7. travanj, 2009. 
Broj: 170/2009/SŠS 
 
 
                                              - ĈLANOVIMA SKUPŠTINE 
                                              - PREDSJEDNICIMA KOMISIJA 
                                              - ŢUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 
 
 

I  Z  V  J  E  Š  Ć  E 
 

 
SA II. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA ODRŢANOG 

6. travnja, 2009. GOD. U ZAGREBU 
 
 
Nazoĉni: Šime Bulić, Aleksandar Anzur, Krešo Troskot, Tomislav Ćurko, Tonĉi 

Jurjević, Vladimir Zović, Milan Pavlić i Snjeţana Šimunović-Suknaić. 
  
Odsutni: Rajko Ţiţić, ispriĉao se. 
 
Sjednicu je otvorio i vodio Šime Bulić predsjednik Saveza koji je na poĉetku 
pozdravio prisutne, imenovao Glavnu tajnicu za zapisniĉara što je prihvaćeno, te 
predloţio slijedeći   
 

D N E V N I   R E D : 
 

0. Prihvaćanje izvješća sa I. sjednice Izvršnog odbora, 
1. Plan odrţavanja Izborne Skupštine Saveza, 
2. Razmatranje kalendara natjecanja za 2008/2009, V. Zović  
3. Analiza financijskog poslovanja za 2009. godinu 
4. Molba I. Hajsek, dopis BK «Kijevo», 
5. Stanje III. HB Lige Zagreb-Slavonija, dopis BS Osjeĉko-baranjske ţupanije 
6. Zamjena domaćinstva PH-kadeti, dopis BS Dubrovaĉko-neretvanske ţupanije 

i BS Primorsko-goranske ţupanije 
7. Imenovanje voditelja natjecanja na PH i voĊa puta na MeĊunarodnim 

natjecanjima 
8. Prigovor na biranje sudaca- BS Šibensko-kninske ţupanije 
9. Stanje boćališta–dopis BK Lovran, BK Belišće 
10. Slobodna rijeĉ 

 
Ovakav dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
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ODLUKE I ZAKLJUĈCI PO DNEVNOM REDU 

 

AD-0 – PRIHVAĆANJE  IZVJEŠĆA SA I. SJEDNICE PROŠIRENOG 

IZVRŠNOG ODBORA  
 
Predsjednik Saveza je otvorio raspravu o izvješću sa I. sjednice Izvršnog odbora 
odrţane 10. sijeĉnja, 2009. godine (izvješće dostavljeno svim ĉlanovima Izvršnog 
odbora), koje je jednoglasno prihvaćeno. 
 
 
AD-1-PLAN ODRŢAVANJA IZBORNE SKUPŠTINE SAVEZA 
 
AD-1.1. Predsjednik Bulić izvjestio je prisutne kako na planirani dan 31.05.2009. 
naţalost ima obiteljskih obveza, te je zamolio za razumijevanje zbog odgode. Nakon 
kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća  
 
 

ODLUKA 
 
Izborna Skupština Hrvatskog boćarskog savez će se odrţati 14.06.2009. godine 
u Hotelu Panorama u Zagrebu s poĉetkom u 10:00 sati. 
 
 
Tada se Izvršnom odboru pridruţio i M. Milanović-Litre. 
 
 
AD 2-RAZMATRANJE KALENDARA NATJECANJA ZA 2008/2009 
 
Predsjednik je dao rijeĉ Vladimiru Zoviću koji je izvjestio da je zatraţio 
prisustvovanje sastanku Izvršnog odbora jer je Izvršni odbor bio ovlašten od 
Skupštine da donese kalendar natjecanja za 2009. godinu, a nakon kojeg su svi 
klubovi prve lige (osim BK Zrinjevca) bili revoltirani ovakvim kalendarom natjecanja 
(od osnutka Udruge prvoligaša BK Zrinjevac nije pokazivao interes za njihov rad). 
Kad je Udruga prvoligša donijela prijedlog za prelazak na igranje jesen/zima, svi su 
znali da se sve ostale lige mogu ukljuĉiti, ali je trebalo donijeti i odluku Skupštine. 
MeĊutim, to se nikako nije uĉinilo. Razlog je ili neznanje ili nerazumjevanje. Bit je u 
tome da samo treba dogovoriti da umjesto na proljeće, godina igranja poĉinje na 
jesen. Boćanje je jedini šport koji sezonu završava u jesen, a svi ostali športovi na 
proljeće. Tako bi se dobilo optimalno natjecanje, a samo u godini prelaska na taj 
naĉin igranja, razdoblje od proljeća do jeseni moţe se popuniti turnirima, 
pojedinaĉnim drţavnim natjecanjima, KUP, a na jesen (kraj 8. mjeseca) mogu poĉeti 
gradska i ţupanijska natjecanja.   Svi mogu istovremeno igrati tj. I. HB Liga kasnije 
kad se steknu uvjeti.  Zamjera Predsjedniku Buliću što na proširenu sjednicu Izvršnog 
odbora koja je i donijela Kalendar natjecanja za ovu godinu nije pozvan nitko iz 
Udruge Prvoligaša, a mimo zakljuĉaka Športske komisije i Udruge Prvoligaša jedan 
ĉovjek odluĉi o kalendaru natjecanja. Treba razgovarati s argumentima, prihvatiti 
realnost i raditi u interesu hrvatskog boćanja, tako npr. u  Izvršnom odboru ne sjede 
osobe iz prve lige iako su nam potrebne jake I. I II. lige. Udruga prvoligaša traţi i 
Statutarnu izmjenu kojom bi predsjednik Udruge automatski postao ĉlan Izvršnog 
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odbora i Skupštine. Presjednik Bulić prihvaća opasku zbog propusta i daje rijeĉ 
Tonćiju Jurjeviću koji je obrazloţio da je Izvršni odbor bio za prelazak na natjecanje 
jesen/zima, te je i na Skupštini vladala klima kako su svi za to, ali je sudaĉki lobi 
nametnuo igranje 27 kola u sezoni, pa se satima razglabalo o tome što raditi od 
proljeća do jeseni i nakraju se odustalo od odluĉivanja. Dalje se raspravljalo kako je 
dugoroĉno problematiĉan rad s mladima zbog nezainteresiranosti, ali svi pozdravljaju 
izniman rad Ĉede Vukelića. Ĉulo se i mišljenje kako bi se ĉlanovi Udruge prvoligaša 
slobodno mogli kandidirati u Skupšinu saveza preko svojih ţupanijskih saveza, ali i 
kako bi kalendar natjecanja trebao donijeti Izvršni odbor, a ne Skupština. U daljnjoj 
raspravi u kojoj su sudjelovali svi sudionici donijeti su slijedeći zakljuĉci: 

a) Zaduţuje se V. Zović da do slijedeće Skupštine HBS-a,  Udruga prvoligaša 
pripremi prijedlog za izmjenu kalendara natjecanja za ovu godinu na naĉin: da 
se odigraju ranije dva vikenda na jesen kako bi reprezentacije bile slobodne 
kvalitetno nastupiti na Svjetskom prvenstvu, a ukoliko I. HB liga ţeli i na ljeto 
produţiti igranje jednog kola to moţe samo konsenzusom svih klubova I.HBL, 
jer to nije odobrila Skupština.  

b) Zaduţuje se V. Zović da do Skupštine HBS-a pripremi razraĊen prijedlog kako 
bi se slijedeće godine kvalitetno prešlo na igranje jesen/zima. 
  

Gosti sastanka V. Zović, M. Pavlić i M.M.-Litre nakon ove toĉke dnevnog reda 
napuštaju sastanak. 
 
 
AD 3-ANALIZA FINANCIJSKOG POSLOVANJA  
 
Predsjednik Saveza je prepustio rijeĉ Glavnoj tajnici koja je izvjestila kako na osnovi 
prispjelih informacija od Ţupanijskih saveza moţemo otprilike doznati prihode 
saveza, (neki savezi još nisu dostavili podatke, a neki  i ĉlanarine). Pa je predloţen 
slijedeći plan: 
 
PRIHODI I VLASTITA SREDSTVA 
 

1. PRIHODI OD ĈLANARINA 160.000,00 

2. OSTALI PRIHODI 12.000,00 

3. ZBOR SUDACA 12.000,00 

 
UKUPNO 1+2 184.000,00 

   RASHODI 
   1. ZBOR SUDACA 12.000,00 

2. Voditelji liga i komisija 20.000,00 

3. Porez i prirez na ugovore o djelu 20.000,00 

4. Odrţavanje i nabavka opreme 12.000,00 

5. Rad izvršnog odbora 30.000,00 

6. Rad komisija 10.000,00 

7. Glasilo "Boćanje" 20.000,00 

8. VoĊenje knjigovodstva 10.000,00 
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9. Reprezentacija 10.000,00 

10. Poštarina i telefon 20.000,00 

11. Školovanje instruktora 8.000,00 

12. Ostale obveze 12.000,00 

 
UKUPNO 1+ 11 184.000,00 

  
 
koji je jednoglasno prihvaćen za prijedlog Skupštini na odobrenje. 
 
Nakon toga je Predsjednik dao rijeĉ A. Anzuru koji je molio za objašnjenje stavki 
natjecanja, na što je Glavna tajnica izvjestila da se radi o natjecanjima na teret 
sredstva iz redovnog programa HOO-a za naš savez. Tada je donijeta jednoglasna  
 

ODLUKA 
 
Dodjeljuje se Istarskom boćarskom savezu pomoć za organizaciju Ĉetveroboja 
nacija za reprezentaciju U23 u iznosu od 25.000,00 kuna. 
 
 
AD 4-MOLBA I. HAJSEKA  
 
Predsjednik Bulić je podsjetio sve prisutne na kaznu I. Hajseku, te je nakon rasprave 
donijeta slijedeća: 
 

ODLUKA 
 
Prihvaća se molba I.Hajseka da nastavi igrati već od poĉetka ove natjecateljske 
sezone. Naime budući da je veći dio kazne odsluţio, prihvatio odgovornost, te ţeli 
igrati, udovoljava se molbi. Zabiljeţba o kazni ostavit će se u disciplinskom zapisniku, 
te u sluĉaju sliĉnog incidenta uzet će se kao otegotna okolnost. 
 
 
AD 5-STANJE III. HB LIGE ZAGREB-SLAVONIJA 
 
Predsjednik je dao rijeĉ K. Troskotu koji je izvijetio kako se zbog neukljuĉivanja u igru 
klubova iz Zagrebaĉke ţupanije, ta liga svela na klubove iz Slavonije, tj. skoro na 
ţupanijsku ligu. Zbog toga predlaţe i mogućnost da na tim susretima sudi jedan 
sudac. Nakon rasprave u kojoj sudjeluju svi ĉlanovi Izvršnog odbora donijeta je 
slijedeća: 
 
 

ODLUKA 
 

a) Kako bi se potaknulo klubove da napreduju prema gore potrebno je da 
se svi pridrţavaju za svih obvezujućih Propozicija o drţavnim 
natjecanjima, Lige tj.  : 
 

Članak 11.  



 
5 

      
U slučaju kad  neki klub osigura  prelazak u viši rang, a on to ne želi, nego 
hoće ostati u istom rangu ili preći u niži rang ili odustati od natjecanja, on o 
tome  najkasnije do 15. prosinca u natjecateljskoj godini mora izvijestiti ured 
HBS-a, u tom slučaju  u viši rang ide drugoplasirani, ako i on to ne želi, u tom 
slučaju ide trećeplasirani, a ako trećeplasirani takoĎer ne želi prijeći u viši 
rang, u tom slučaju prvoplasirani mora ići u viši rang ili preći u najniži rang 
natjecanja u svojoj županiji i u tom slučaju liga u koju je trebao prijeći, igrati 
će sa smanjenim brojem klubova. 

 
 
 

b) Na svim utakmicama Hrvatskih boćarskih liga vrijede ista pravila i sude 
dva suca. Preporuĉuje se dogovor sa sucima oko smanjenja sudaĉkih 
taksi. 

 
 
AD 6-ZAMJENA DOMAĆINSTVA PH-KADETI, DUBROVNIK-RIJEKA  
 
Glavna tajnica je kratko izvjestila kako je Ured HBS-a zaprimio dopise ţupanijskih 
saveza Primorsko-goranske i Dubrovaĉko-neretvanske ţupanije o prepuštanju 
domaćinstva PH- kadeti boćarskom savezu Dubrovaĉko-neretvanske ţupanije, pa je 
nakon kraće rasprave jednoglasno donijeta slijedeća: 
 
 

ODLUKA 
 
Prvenstvo Hrvatske za kadete odrţat će se u Dubrovaĉko-neretvanskoj ţupaniji 
od 30.07.- 02.08. 2009.  
 
 
AD 7-IMENOVANJE VODITELJA NATJECANJA NA PH I VOĐA PUTA NA 
MEĐUNARODNIM NATJECANJIMA  
 
Nakon razmatranja imenovani su slijedeći voditelji natjecanja: 
 

20/21.06. 
PH – ŢENE – POJEDINAĈNO I 
KRUGOVI 

RIJEKA 
 

D. Putica 

27/28.06. PH – ŢENE – PAROVI I IZBIJANJA RIJEKA S.Linić 

11.07. KUP HRVATSKE ZADAR D. Peršić 

30.07 – 
02.08. 

PH  - KADETI (IGRAĈI DO 14 GOD.) 
- sve discipline 

DUBROVNIK L.Hendić 

06 - 09.08. 
PH – JUNIORI (IGRAĈI DO 18 GOD.) 
- sve discipline  SPLIT Z.Ranĉić 

17./18.10. 
PH – POJEDINAĈNO – SENIORI 
PH – KRUG  - SENIORI ISTRA D. Peršić 
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24./25.10. 
PH - PAROVI – SENIORI  
PH –  IZBIJANJA - SENIORI 
 

ZAGREB A. Baljak 

 
Za meĊunarodna natjecanja odluĉeno je da Tomislav Ćurko predstavlja savez na 
predstojećem Ĉetveroboju nacija u Puli. U dogovoru s Ĉedom Vukelićem odluĉiti tko 
će s njim putovati i na Ĉetveroboj nacija i MeĊunarodni juniorski turnir. TakoĊer je 
zakljuĉeno kako definitivno na Mediteranske igre treba ići Predsjednik saveza jer 
samo on moţe predstavljati naš savez na pravi naĉin. O ostalim meĊunarodnim 
natjecanjima razgovarat će se kasnije. Tada je rijeĉ preuzeo A.Anzur koji je 
napomenuo kako nema puno vremena, ali se treba raspraviti o vaţnim problemima u 
ţenskoj reprezentaciji, te je samo predao svoje Izvješće sa Svjetskog prvenstva ţena 
u Bevagni, pod naslovom Četiri zlata za Kinu, a Izvješće dostavljamo u privitku. 
 
 
AD 8-PRIGOVOR NA BIRANJE SUDACA 
  
Ured Saveza primio je od BS Šibensko-kninske ţupanije prigovor na biranje sudaca, 
ali je nakon kraće diskusije donijeta slijedeća: 
 
 

ODLUKA 
 
Ne prihvaća se prigovor BS Šibensko-kninske ţupanije na delegiranje sudaca.  
 
 
AD 9-STANJE BOĆALIŠTA  
 
Nakon kraće rasprave o dopisima BK Lovran i BK Belišće o neujednaĉenim 
standardima na igralištima, svi ĉlanovi Izvršnog odbora mišljenja su kako je u 
zadanoj situaciji Sudac odgovoran za procjenu stanja prema Odlukama Skupštine 
HBS-a i prijašnjim i nedavnim uputama Zbora sudaca (Tiskano u kalendaru 
natjecanja HBS-a za 2009 godinu pod nazivom Važnije napomene i promjene na 
koje Vam skrećemo pažnju). Svi su naravno i svjesni da neke promjene trebaju 
vremena, ali nakon prikupljanja izvješća sa terena preporuĉit će se minimumi 
ispunjavanja za slijedeću natjecateljsku godinu. 
 
 
AD 9-SLOBODNO  
 
9.1. Pod ovom toĉkom A. Anzur izvijestio je prisutne da je Rijeka dobila sve 
garancije iz Grada da organizira Svjetsko prvenstvo za mlade 2011. godine, te je 
donijeta jedinstvena 
 

 
ODLUKA 

 
Podrţava se kandidatura Boćarskog saveza Grada Rijeke za organizaciju 
Svjetskog prvenstva za mlade (U18 i U23) 2011. godine. 
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